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جوانهای ما ره صد ساله  خطیب نماز جمعه تهران گفته که پهپاد آمریکایی را می توانستند با موشک اس ۳۰۰ هم بزنند اما

.را یک شبه پیمودهاند

در خطبههای نماز جمعه تهران مطرح شد؛ 

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از خبرآنلاین، کاظم صدیقی در خطبههای نماز جمعه تهران ضمن تبریک عید سعید غدیر اظهار
کرد:

امامت عهداالله است و با انتخابات و شورا درست نمیشود. ولایت استطاعت فیض است که مساله رهبری و حکومت و الگو
بودن در آن است. نفوسیها را ولایت کنار میزند و پاکان را ولایت به صورت یک مجموعه در میآورد. 

اهم صحبتهای صدیقی را به شرح ذیل است: 

* هیچ رهبری را در عالم سراغ ندارید که قدرت، او را نگیرد و وقتی به قدرت رسیدند قانون را برای ضعفا حاکم میکند اما
مساله ولایت عبودیت است و هرگز نمیتواند ضد خودش باشد. روز عید غدیر بزرگترین روز عالم امکان است لذا تمام

شادیها باید در آن روز بروز کند و این شادی شکرانه است.

* سی و یک مرداد سالروز صنعت دفاعی است که از معجزات انقلاب و ولی فقیه است که شاهد آن هستید و دنیا تحت تاثیر آن
است. ما در بخشهای مختلف دفاعی حرکت جهشی به سوی قله داریم و مسیرهای طولانی را یک شبه طی کردهایم. 

(با اشاره به ساقط شدن پهپاد آمریکایی): تحلیلگری میگوید این که موشک ایران پهپاد آمریکایی را زد نقطه عطفی است  *
که تمدنی، تمدن دیگر را تحت الشعاع قرار داد و این نشانه افول تمدن استکباری است. ما در بخش های مختلف دفاعی حرکت

جهشی به سمت قله داریم. آنچه شما در زدن پهپاد رادار گریز آمریکایی دیدید یک نمونه آن است. این موشک، موشک نظام
اسلامی و بومی بود والا این پهپاد را می توانستند با موشک اس ۳۰۰ هم بزنند اما جوانهای ما ره صد ساله را یک شبه

پیمودهاند.

* در بعد هواپیماسازی، هواپیماهای فوق تصور ساخته شده است که طراحی و سازنده آن و خلبان آن ریسک کرد و اولین پرواز
را انجام داد و رضایت رهبری را دریافت کردند و در مسائل دریایی لازم است یکی از مسئولان مربوطه را ستاد نماز جمعه

دعوت کنند تا ملت ایران و مستضعفان جهان را با توضیحاتی شاد کند. 

درباره دیدار نمایندگان مقاومت یمن با رهبر انقلاب): خداوند دارد زمینه ظهور را فراهم میکند و یاران امام زمان(عج) را ) *
پرورش میدهد. پنج سال است بدون کمک هیچ کشوری در محاصره کامل با دست خالی با این همه مصیبتی که آمریکا و
سعودی و اماراتیها انجام دادهاند و بیش از ۸۰ هزار کودک را به خاک و خون کشیدند و همه جا را ویران کردند، مقاومت

میکنند.

* این که میبینید امارات با سعودیها در میافتند و همدیگر را مورد حمله قرار میدهند و حتی توطئه تجزیه یمن شکست می
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خورد، نشانه عجز و درماندگی و بدبختی و نشانه پیروزی مقاومت دینی و اسلامی است. در این مسیر شهدای عظیمی
تقدیم شده است که یکی از این شهدا حسین بدرالدین است و ما به ملت یمن و رهبر مقاومت یمن این تابع خوب ولایت

تسلیت عرض میکنیم. سعودیها انشاءاالله با سرافکندگی شکست خواهند خورد.

*«مساله کشمیر جزو مصیبتهای جاری است». هر حکومتی سعی میکند زیر مجموعه و ملتش با هم پیوند داده و زندگی
مسالمت آمیز داشته باشد. این حرکت بر خلاف وجدان بشری و هم بر خلاف قوانین بینالمللی و بر خلاف خود قانون

اساسیشان است. توصیه میکنیم تجدید نظر کنند. ظلم عاقبت و ریشه ندارد و مومنانی که مورد ظلم قرار میگیرند خداوند
با آنهاست.

* (درباره حضور شیخ ابراهیم زکزاکی در هند): این مبدا یک خیزش جدید در آفریقا است که ادامه دارد. او را با آن حالت
سنگین بستری کرده اند اما مثل اینکه اجازه نمیدهند معالجه شود. این است حقوق بشر غربی و استکبار عالمی و وقت بیداری

همه ملتها است که ببینند چه کسانی باجخواهی میکنند.

* باید قیمت دلار را به گونهای تامین کنند که از ۱۸ هزار تومان به ۱۰ تومان برسد. روزی قیمت دلار به سه هزار تومن رسید و
فریادها بلند بود. با این قیمت هم صادرات میشود اما صادراتی که ارزش افزوده نیاورد مفید نیست.

* برخی پول این صادرات به ایران بر نمیگردد و برخی کارمایه قاچاق میشود. مبارزه با فساد مساله دیگر است که با
شمشیر حقی که به دست رئیس قوه قضائیه آیتاالله رئیسی است؛ شما هم کمک و دعا میکنید. باید مساله فساد و قاچاق و

مالیات و ارز و رفع بروکراسیهای اداری را جهادگرانه سامان داد.
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